

السيرة الذاتية

المعلومات الشخصية:

الاسم: أفياء أزهر هاشم

تاريخ الميلاد: 1995/1/7

عنوان السكن: بغداد- اليرموك.

اللقب العلمي: مدرس مساعد

المؤهلات الدراسية:

- شهادة ماجستير في القانون الدولي من جامعة النهريين – كلية الحقوق
 - شهادة بكالوريوس في الحقوق من جامعة النهريين – كلية الحقوق من الربع الاول
- بتقدير جيد جداً وبمعدل (81.409)

المقررات الدراسية التي تم تدريسها :

- أ- مادة القانون الدولي العام.
- ب- مادة المنظمات الدولية.
- ج- مادة القانون الدولي الانساني.
- د- مادة المالية العامة.
- هـ- مادة حقوق الانسان والديمقراطية.
- و- مادة تاريخ القانون

البحوث المنشورة:

- 1- دور الشهادة في اثبات الدعوى الجزائية.

2- اثر الهجرة الدولية على حق الافراد في التنمية المستدامة.

الندوات والورش العلمية:

- 1 ورشة عمل بعنوان (تأثير التنمر على الجانب النفسي للمرأة)
- 2- ندوة علمية بعنوان (دور المرأة في تحقيق خطة التنمية المستدامة)

المشاركة في الدورات والندوات والورش العلمية:

- 1-المشاركة في دورة الفريق الوزاري للتعليم الالكتروني المدمج.
- 2- شهادة مشاركة في الندوة العلمية " شرح قانون التضمين العراقي رقم 31 لسنة 2015"
- 3- شهادة مشاركة في الندوة العلمية الوزارية عن مسار بولونيا
- 4- شهادة مشاركة في ورشة عمل (اساسيات النشر العلمي الرصين)
- 5- المشاركة في الندوة العلمية " المعايير الدولية لتصنيف الجامعات العالمية"
- 6- شهادة مشاركة في المحاضرة الموسومة قواعد بيانات سكوبس وتصنيف المجالات والابحاث .
- 7- شهادة مشاركة في ورشة عمل قاعدة بيانات سكوبس والنشر العلمي.
- 8- شهادة مشاركة في ورشة عمل التصحيح الالكتروني.
- 9- شهادة مشاركة في ورشة عمل تدريبية بعنوان اهداف التنمية المستدامة وسياسات الابتكار.
- 10- شهادة مشاركة في ورشة عمل ايجابيات وسلبيات التعليم الالكتروني.
- 11- شهادة مشاركة في ورشة عمل حساب معايير تصنيف المجالات، المنظمة من قبل جهاز الاشراف والتقويم العلمي في وزارة التعليم العالي والبحث العلمي.

- 12- شهادة مشاركة في ورشة عمل مصطلحات ومعايير البحث العلمي وتصنيف المجالات، المنظمة من قبل جهاز الاشراف والتقويم العلمي في وزارة التعليم العالي والبحث العلمي.
- 13- شهادة مشاركة في ورشة عمل علاقة التواصل الاجتماعي بظاهرة التنمر ضد المرأة والطفل في العراق.
- 14- شهادة مشاركة في ورشة عمل اهمية الحكومة الالكترونية في مواجهة الفساد في مؤسسات الدولة.
- 15- شهادة مشاركة في ورشة عمل التطور التاريخي لنظام الجودة.
- 16- شهادة مشاركة في ورشة عمل الانتحال والمسؤولية الاخلاقية والقانونية للباحث.
- 17- شهادة مشاركة في ورشة عمل حقوق الاشخاص ذوي الاعاقة اجتماعياً وقانونياً.
- 18- شهادة مشاركة في ورشة عمل متى يكون بحثك قابل للاستشهاد وكيف تزيد عدد الاستشهادات له، المنظمة من قبل جهاز الاشراف والتقويم العلمي في وزارة التعليم العالي والبحث العلمي.
- 19- شهادة مشاركة في ورشة عمل الابتزاز الالكتروني وتأثيره على المجتمع.
- 20- شهادة مشاركة في دورة الحد من التطرف والعنف ونبذ العنصرية وتقبل الرأي الاخر.
- 21- المشاركة في دورة الية نشر البحوث العلمية في مجلة التقني.

Personal CV

Personal informations

Name: Afyaa Azhr Hashim

Date of Birth: 7/1/1995

Live in: Baghdad – Al- Yarmouk.

Scientific title: Assistant lecturer

EDUCATION:

1– Master Degree in International Law from College of Law/ Al Nahrain University

2– Bachelor's Degree in Law from College of Law/ Al Nahrain University

Courses Taught

- 1– Public international law.
- 2– International organizations.
- 3– International humanitarian law.
- 4– Public finance.
- 5– Human rights and democracy.
- 6– History of the law

Published research

- 1–The role of testimony in proving a criminal case.
- 2–The impact of international migration on the right of individuals to sustainable development

Scientific seminars and workshops

- 1–A workshop entitled (The impact of bullying on the psychological aspect of women)
- 2–Scientific seminar entitled (The role of women in achieving the sustainable development plan)

Participation in scientific seminars and workshops:

- 1– Participation in the session of the ministerial team for blended e-learning
- 2– Certificate of participation in the scientific symposium “Explanation of the Iraqi Inclusion Law No. 31 of 2015”
- 3– Certificate of participation in the ministerial scientific symposium on the Bologna process
- 4– Certificate of participation in a workshop (basics of solid scientific publishing)
- 5– Participation in the scientific symposium “International Standards for Classification of World Universities”
- 6– Certificate of participation in the lecture entitled Scopus databases and classification of journals and research.
- 7– Certificate of participation in the Scopus database and scientific publishing workshop.
- 8– Certificate of participation in the electronic correction workshop.
- 9– Certificate of participation in a training workshop entitled Sustainable Development Goals and Innovation Policies.

10- Certificate of participation in a workshop on the pros and cons of e-learning

11- Certificate of participation in a workshop on calculating journal classification standards, organized by the Scientific Supervision and Evaluation Service at the Ministry of Higher Education and Scientific Research.

12- Certificate of participation in the workshop on terminology and standards for scientific research and journal classification, organized by the Scientific Supervision and Evaluation Service at the Ministry of Higher Education and Scientific Research.

13- Certificate of participation in a workshop on the relationship between social media and the phenomenon of bullying against women and children in Iraq.

14- Certificate of participation in a workshop on the importance of electronic government in confronting corruption in state institutions.

15- Certificate of participation in the workshop on the historical development of the quality system.

16- Certificate of participation in the workshop on plagiarism and the ethical and legal responsibility of the researcher.

17- Certificate of participation in the workshop on the social and legal rights of persons with disabilities.

18- A certificate of participation in a workshop: When is your research citable and how can you increase the number of citations for it,

organized by the Scientific Supervision and Evaluation Service in the Ministry of Higher Education and Scientific Research.

19- Certificate of participation in the workshop on electronic blackmail and its impact on society.

20- Certificate of participation in the course on reducing extremism and violence, rejecting racism, and accepting other opinions.

21- Participation in the course on the mechanism of publishing scientific research in Al-Takani magazine

